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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervez-e Balatongyörök és Vonyarcvashegy közé kikötőt
a kormány?" 

Tisztelt miniszter Úr!

Ahogyan azt bizonyára ön is  tudja,  egy újabb gigaberuházás tartja izgalomban a Balatonon élő
lakosokat.  A hírek szerint  a  Közép-Dunántúli  Vízügyi  Igazgatóság egy ipari  kikötő kialakítását
tervezi a a Balaton északi partján, a festői Balatongyörök és Vonyarcvashegy határában, a Szent
Mihály-kápolnától alig 400 méterre.

A beruházás ellen tiltakozó civilek szerint télen itt állomásoztatnák a BAHART ipari flottáját és
egyéb ipari vízi járműveket, uszályokat, vontató- és tolóhajókat, rakodóeszközöket. Sőt, egy olyan
kikötőt  kívánnak  építeni,  amely  nagy  tömegű  kő  berakására  is  alkalmas.  Így  már  nemcsak  a
Balaton-part, illetve annak közvetlen környezete kerül veszélybe, hanem közútjaink is, amelyeken a
követ a kikötőbe szállítanák. Nem beszélve a part, a nádas élővilágáról, a vízimadarakról és a víz
szennyezéséről! Bár sajnos azt már láthattuk, hogy a nádast és az élővilágot bármikor kiirtják egy
beruházás érdekében.

A civilek beruházás ellen indított petícióját már közel 10 ezer ember írta alá. Ebben azt írják, „a
Szent  Mihály-kápolna  az  egyik  legfontosabb balatoni  kulturális  örökség,  egy szakrális  hely!  A
vonyarcvashegyiek  számos  rendezvénnyel  őrzik  annak  emlékét,  hogy  a  néphiedelem  szerint  a
templomot 1729-ben hálából építette az a 40 halász, akik jégtáblákon menekültek meg egy pusztító
balatoni viharból. A Szent Mihály-domb tetejéről mennyei panorámában lehet része a látogatónak.
Itt a föld a csillogó vízzel és az éggel ölelkezik össze, belátni az egész Nyugat-Balatoni Régiót.
Tiltakozunk! Nem akarunk ide ipari flottát és egyéb vízi járműveket!”



Tisztelt miniszter Úr,

Lesz-e ipari kikötő a védett területen?

Tisztelettel,

Kocsis-Cake Olivio
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